

**Das Team des Badezentrum Sindelfingen freut sich auf Ihren Besuch!**  
*The team at the Sindelfingen bathing centre are looking forward to your visit!*

Contact:

Badezentrum Sindelfingen  
Hohenzollernstraße 23  
D-71067 Sindelfingen

Tel.: +49 7031 860216  
Email: [info@badezentrum.de](mailto:info@badezentrum.de)  
[www.badezentrum.de](http://www.badezentrum.de)

Kostenfreie Parkplätze  
sind ausreichend vorhanden.  
There are plenty of free parking spaces available.





**Das Badezentrum Sindelfingen bietet das einzige überdachte 50m Sportschwimmbecken in der Region Stuttgart.  
Sportliche Schwimmer können somit ganzjährig lange Bahnen in olympischen Wassern ziehen.**

*The Sindelfingen bathing centre offers the only covered 50m sports swimming pool in the Stuttgart region. Sporty swimmers can also practise swimming long lengths all year round in the Olympic-size pool.*

**Durch das innovative Komplexozon-Wasseraufbereitungsverfahren wird der Chlorgehalt im Hallenbadwasser auf ein Minimum reduziert. In der Folge entsteht nicht dieser typische, unangenehme Hallenbadgeruch und das Ausbleiben brennender und geröteter Augen freut nicht nur die Allergiker.**

*Thanks to the innovative complex ozone water preparation technology, the chlorine content of the indoor pool is kept to a minimum. As a result, there is no unpleasant pool smell and allergy sufferers will not be bothered by sore red eyes.*





**Das größte Freibad in der Region Stuttgart bietet 60.000m<sup>2</sup> Liegewiesen, ein zweites 50m Sportschwimmbecken, 10-Meter-Sprungturm, 106m Wasserrutsche, Wasserspielplätze für Kleinkinder, Erlebnisbecken für Kinder und viele weitere Attraktionen.**

*The largest outdoor pool in the Stuttgart region offers 60,000m<sup>2</sup> of sunbathing space, a second 50 m sports pool, a 10 m diving board, a 106 m water slide, water play areas for small children, an adventure pool for children and many other attractions.*

**Besonders die Besucher aus der Stuttgarter Innenstadt schätzen die Ruhe und das Platzangebot in der großzügigen Parkanlage. Die naturnahe Erholung und das vielfältige Angebot sind Garanten für einen gelungenen Badetag.**

*Visitors from the Stuttgart city area in particular value the tranquillity and spaciousness of the large park area. Relaxation close to nature and a wide range of offers guarantee a successful day of bathing here.*

Three small inset photographs are displayed against a blue background. The first inset shows three people in a swimming pool, one jumping. The second inset shows a tall, modern white diving tower next to a pool. The third inset shows three young children smiling; one is wearing a green swim cap and goggles.



★★★  
**SaunaSelection**  
DEUTSCHER SAUNA-BUND

Das Badezentrum bietet Ihnen die Sauna Classic. In unserer großzügigen Saunalandschaft finden Sie ein vielfältiges Angebot: Warmluft- und Trockensaunen, Dampfbad, Erlebnisduschen, Tauchbecken, Ruheräume, Saunagarten, Solarien sowie einen Massage- und Wellness-Bereich.

The bathing centre also offers a Sauna Classic area. The spacious sauna area includes a wide range of offers: warm air and dry saunas, a steam bath, adventure showers, plunge pools, relaxation rooms, a sauna garden, solariums and a massage and well-being area.

Unsere Sauna Classic ist ausgezeichnet mit dem Gütesiegel des Deutschen Sauna Bundes.  
Das Gütesiegel steht für mehr Sicherheit und Qualität beim Saunieren und bietet den Saunabesuchern in Deutschland eine gute Orientierung bei der Saunaauswahl.

Our Sauna Classic has been awarded the quality seal of the German Sauna Association. This quality seal represents greater safety and quality in the saunas and offers sauna visitors in Germany guidance in selecting a suitable sauna.

A collage of three images. The first image shows a sign with the text "NÄCHSTER AUFGUSS". The second image shows a row of sunloungers by a pool. The third image shows a woman receiving a massage.